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Närvarande:  

Ordinarie: Sigvard Ländin (PRO) 

 Birgit Grahn (PRO) 

 Gun-Marie Gunnars (SPF) 

 Donald Monvall (PRO) 

 

  

Ersättare: Ulla Nilsson (PRO) 

 Barbro Almstedt (SPF) 

 Margareta Apelskog (SPF) 

Kerstin Stridh (PRO) 

Gunilla Carlén (SPF) 

 

Adjungerad: Kerstin Johansson (representant för Skolörtens 

förtroenderåd) 

  

Ej närvarande: Per Westberg (SPF) 

  

I tjänsten deltog: Annica Dominius, Elisabeth Landström 

  

 

Paragrafer 

§§ 1- 9  

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Elisabeth Landström 

Justerare: 

 

 

______________________                               _____________________________ 

Birgit Grahn                             Gun-Marie Gunnars                  

 

 

 

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Sigvard Ländin hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet 

öppnat.  

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 Anmälan av protokollsjustering 
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Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Birgit Grahn och Margareta Apelskog utsågs att justera dagens protokoll den 17 augusti 2010 

klockan 14.00. Gun-Marie Gunnars ersatte Margareta Apelskog som fick förhinder. 

 

§ 5 Rapport från förtroenderåden 

Hässelgården 

Birgit Grahn informerade om renoveringen och evakueringen på Hässelgården som fortgår. 

Under sommaren har det varit aktiviteter både utomhus och inomhus för de boende. 

Hässelgården har tilldelats 2 600 kr i verksamhetsbidrag från stadsdelsnämnden för 2010 som 

ska användas till tekniska lösningar, så att det kan visas film i samlingssalen. 

 

Skolörten 

Kerstin Johansson informerade om sommaren på Skolörten. De boende har haft möjlighet att 

vistas mycket ute och de har bjudits på bland annat musikunderhållning. Matlagningen på 

Hässelby gymnasium har fungerat bra. 

 

Koppargården 

Gun-Marie Gunnars hade inget att rapportera då anhörigrådet inte haft möte. 

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde 24 augusti 2010 

Ärende 9. Protokoll från Näringslivsområdet. 

Pensionärsrådet stödjer Näringslivsrådets tankar om planer på utökad kollektivtrafik till 

Kyrkhamn och anser att det är viktigt att man från stadsdelsnämndens sida påverkar detta. 

 

Ärende 10. Månadsrapport maj 2010- ekonomi och verksamhet 

Diskussion och frågeställning angående äldreomsorgens budget-prognos. Pensionärsrådet har 

tagit del. 

 

Ärende 11. Hässelgårdens vård- och omsorgsboende- verksamhetsuppföljning 2010. 

Diskussion och frågeställningar. Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 12. Skolörtens vård- och omsorgsboende- verksamhetsuppföljning 2010 

Diskussion och frågeställningar. Pensionärsrådet har tagit del.  

 

Ärende 13. Användning av stimulansmedel för insatser inom vård och omsorg av äldre 2010 

Diskussion och frågeställningar. Pensionärsrådet har tagit del och framhåller att logoped inom 

kommunala verksamheter behöver tillgodoses på ett bättre sätt. 

 

Ärende 14. Översyn av resursfördelningssystemet för omsorg om personer med 

funktionsnedsättning ändring av mätinstrument för nivåbestämning. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 15. Tillsyn av familjevården i Hässelby- Vällingby stadsdelsnämnd. 
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Pensionärsrådet har tagit del.  

 

Ärende 16. Revidering av stadens basnyckeltal. 

Pensionärsrådet har tagit del 

 

Ärende 17. Ändrade riktlinjer för folköls- och tobakstillsynen i Stockholm. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 18. Reviderade riktlinjer för handläggning av ärenden gällande ensamkommande barn 

och ungdomar. 

Pensionärsrådet har tagit del.  

 

Ärende 19. Uppdragslista. 

Lades till handlingarna. 

 

Ärende 20. Information vid val av hemtjänst. 

Muntlig rapportering ges vid nästa pensionärsråd den 20 september 2010. 

 

Ärende 21. Svar på skrivelse (fp):s fråga om att införa parboendegaranti i stadsdelen för 

äldre par där bara en av makarna beviljats bistånd om vård- och omsorgsboende. 

Pensionärsrådet har diskuterat frågan och anser att parboende är en rättighetsfråga och att 

parboendegarantin är en prioriterad fråga.  

 

Ärende 22. Arbetssituationen inom kvinnofridsteamet- skrivelse från (s), (v) och (mp) till 

stadsdelsnämnden. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 23. Kommunkompassen - Anmälan och redovisning. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 24. Information om upphörande av författningar om tvångs- och skyddsåtgärder. 

Utgår. 

 

Ärende 25. Anmälan utbildningsnämndens beslut om projektplan för ” Lokala 

yrkesutbildningar för ungdomar 18-24 år”. 

Utsändes senare. 

 

Ärende 26. Anmälan stadsrevisionens promemoria 2010 ” Granskning av delegation av 

beslutanderätt i Hässelby- Vällingby stadsdelsnämnd”. 

Pensionärsrådet har tagit del´. 

 

§ 7 Övrig information från äldreomsorgen 

Annica Dominius informerar om följande: 

a) Evakueringen av Hässelgårdens vård- och omsorgsboende. Hus A avdelningarna 3 samt 4 

är tömda. De boende har flyttats till C huset eller annat boende inom valfriheten.  
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b) Information om nulägesbeskrivning av verksamheten på Hässelgårdens profilboende med 

anledning av äldreinspektörernas granskningsrapport från våren 2010. Flera 

förbättringsåtgärder har gjorts genom bland annat nya rutiner, ändrade måltidssituationer, 

nystartat boråd, individuella aktivitetspärmar för de boende och internutbildning för all 

personal. 

c) Kort information om nya riktlinjer för skyddsåtgärder. Inga frihetsberövanden får längre ske 

utan individens samtycke. Sänggrindar, bälten, etc. får inte förekomma utan samtycke. 

Ytterdörren till boendena kommer dock även fortsättningsvis att vara låsta. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Pensionärsrådet önskar svar på vilka principer som gäller för storleken på föreningsbidragen. 

Riktlinjer för detta bifogas i utskicket av protokollet. 
 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 

avslutat. 

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 20 september 2010 klockan 

10.00–12.00 i rum Markelius. Klockan 09.00-10.00 står lokalen Markelius till förfogande för 

rådets enskilda överläggning. 

 


